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OR-RM.0012.2.15.2021 

 

Protokół Nr 2/21 

Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa 

i Rozwoju Gospodarczego  Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 22 lutego 2021 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

 

Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Skotnicki  o godzinie 09:00 otworzył posiedzenie 

komisji. W posiedzeniu uczestniczyło 7 członków komisji, co wobec składu komisji 

wynoszącego 7 członków komisji stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

 

Lista obecności stanowi  załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki przedstawił porządek obrad, do którego  nie 

wprowadzono zmiany: 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Spotkanie z przedstawicielami Kujawsko – Pomorskiej Izby Rolniczej w celu 

omówienia problemów związanych z rolnictwem. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4.  Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

 

 

 



2 
 

2. Spotkanie z przedstawicielami Kujawsko – Pomorskiej Izby Rolniczej w celu 

omówienia problemów związanych z rolnictwem. 

Przedstawicielem Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej byłą Pani Dorota Goś, w posiedzeniu 

komisji uczestniczył również Pan M. Z. reprezentant rolników z gminy. 

Pani Dorota Goś poinformowała członków komisji, że izba działa w trybie bardzo 

stacjonarnym. Nie odbywają się żadne spotkania. Ostatnie spotkanie odbyło się w czerwcu 

2020 r. Jest to martwy czas niestety.. W związku z pandemią nic się nie dobywa, żadne 

przetargi, spotkania. W październiku 2020 r. izba wspierała rolników w proteście.  

Pan M. Z. poinformował, że sytuacja w rolnictwie nie jest dobra. Zwłaszcza jeśli chodzi 

o producentów trzody. 

 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie.  

 

Kierownik Wydział Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekty uchwał: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

ograniczonego prawa rzeczowego- służebności przesyłu na nieruchomości 

stanowiącej działki ewidencyjne położone w gminie Koronowo. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę 

Koronowo nieruchomości gruntowej – działki ewidencyjnej nr 99/3 i 99/9 położonej 

w Samociążku gm. Koronowo. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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4.Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Koronowo. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi położonego 

w miejscowości Koronowo. 

Pani kierownik zgłosiła autopoprawkę w nazwie uchwały. Jest skwerowi położonego, 

a winno być skwerowi położonemu. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi położonego 

w miejscowości Mąkowarsko. 

Pani kierownik zgłosiła autopoprawkę w nazwie uchwały. Jest skwerowi położonego, 

a winno być skwerowi położonemu. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

oznaczonej nr ewidencyjnym 14/1 położonej w miejscowości Gogolinek, stanowiącej 

własność Gminy Koronowo. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

zabudowanej oznaczonej nr ewidencyjnym 123/45 oraz 123/34, położonej 

w miejscowości Wierzchucin Królewski, stanowiącej własność Gminy Koronowo. 

Członkowie Komisji 5  głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie  

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 



4 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały.  

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Koronowo na rok 2021. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek. 

Wiceprzewodniczący rady Pan Bogusław Guziński zapytał czy rozważane jest przesunięcie 

środków na akcję zima. 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek poinformowała członków komisji, że na tą część zimy 

środki są zabezpieczone. Do marca środki są zabezpieczone.  

Radny Pan Maciej Szlagowski zapytał, czy zostało uzasadnione zmniejszenie subwencji 

oświatowej. 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek odpowiedziała, iż niczym nie uzasadniono zmniejszenia 

tej subwencji. Ministerstwo nalicza według wskaźników. Nikt nie tłumaczy samorządom 

dlaczego zmniejszana jest subwencja. Najprawdopodobniej może to zależeć od ilości 

dzieci. 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki poruszył temat obwodnicy Koronowa. 

Skierował prośbę do przewodniczącego Komisji Przestrzegania Prawa, Gospodarki 

Komunalnej i Przestrzennej rady Miejskiej w Koronowie Pana Macieja Szlagowskiego, aby 

członkowie komisji pochylili się nad tym tematem na swoim kolejnym posiedzeniu. 

Radny Pan Maciej Szlagowski zauważył, że jeśli inwestorem obwodnicy Koronowa miałaby 

być Gmina Koronowo, to nas na to nie stać. Na dzisiaj jedynym inwestorem może być 

Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosów 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały.  

 

4.Sprawy bieżące komisji. 

 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki poinformował członków komisji 
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o Sprawozdaniu z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Koronowo. 

 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki odczytał wniosek Pana T.B. w sprawie 

dofinansowania solidarnego przez wszystkie gminy, powiaty i dwa urzędy marszałkowskie w 

kwocie 4 mln zł w tym przez Pana Burmistrza i Radę Miejską w Koronowie wstępnego 

studium planistyczno-prognostycznego na rzecz utworzenia nowego połączenia kolejowego 

Bydgoszcz – Koronowo – Sośno – Więcbork - Sępólno Krajeńskie - Kamień Krajeński-  

Chojnice, zaakceptowanego przez Rząd RP i PKP PLK SA do programu Kolej PLUS. 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski poinformował członków komisji, że 

wniosek został zakwalifikowany do II etapu Programu Kolej Plus. Zostanie ogłoszony 

przetarg na wykonanie dokumentacji. Jest to 14 samorządów razem z urzędami 

marszałkowskimi.  

Wiceprzewodniczący rady Pan Bogusław Guziński odczytał wniosek skierowany do 

Burmistrza Koronowa z posiedzenia komisji w dniu 22 stycznia 2021 r. w sprawie powołania 

zespołu roboczego ds. komunikacji publicznej w Gminie Koronowo. Ponadto odczytał także 

odpowiedź burmistrza w tej sprawie i pismo przewodniczącej Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Komisji Pan Tomasz Skotnicki w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

o godz. 12.00 zamknął posiedzenie  Komisji. 

 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Komisji  

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej                        /-/  Tomasz Skotnicki 


